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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 12/12? 

Hederspris till 
Musica Vitae
Årets sista kommunfullmäktige in-
leddes med utdelning av hedersbelö-
ning av särskilda skäl. Priset gick till 
Växjös egen kammarorkester Musica 
Vitae. Orkestern grundades för över 
fyra decennier sedan och är sprungen 
ur Regionmusiken Kronoberg. 

Med en repertoar bestående av gam-
mal och nyskriven kammarmusik 
liksom folkmusik, barnföreställning-
ar och populärmusikaliska samar-
beten gör orkestern en insats för att 
sprida musik inte bara i Växjö utan 

i hela regio-
nen. 

Vi är stolta 
över att ha 
en så ansedd 
kammaren-
semble i vår 
kommun 
som kan 
möta såväl 
en vuxenpu-
blik med sitt 

ordinarie program som barn och unga 
i de många konserter man varje år gör 
för barn och unga. 

Fler laddstolpar i 
hela kommunen 
I februari 2022 hade Johnny 
Werlöv(V),  Maria Garmer (V) 
och Ann-Christin Eriksson (V) 
lämnat in ett förslag om att bygga 
ut laddinfrastrukturen i hela kom-
munen för att göra det möjligt för 
fler att ladda sina elfordon. Äntli-
gen togs förslaget upp och Johnny 
Werlöv var nöjd när han gick upp i 
talarstolen. 
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- Det är
glädjande att 
vi nu har ett 
nytt styre 
i kommunen 
och att vi ge-
nom satsning-
ar gjorda under 
året är i gång 
med en ordentlig utbyggnad av 
laddstolpar i hela Växjö kommun. 
Fler satsningar på klimat och miljö 
finns med i vår budget för 2024 och 
jag ser fram emot att fortsatt vara en 
del av arbetet med den gröna om-
ställningen. 

Parkeringstema
Två ärenden på sammanträdet be-
handlade ämnet parkering.
Dels fattades beslut om ny parke-
ringsavgift på Arenastadens parke-
ringar där allmänheten kan parkera 
två timmar avgiftsfritt och därefter 
för fem kronor i timmen. För att 
tillgodose föreningars behov har 
160 parkeringsplatser reserveras för 
att ideella ledare inte ska drabbas 
utan kan parkera gratis när det pågår 
träningar och matcher. 

Dessutom bestämdes parkerings-
avgiften i det nya parkeringshuset 
Bangården som ligger bakom polis-
stationen. Parkeringshuset kommer 
att avlasta markparkeringarna i cen-
trum vilket förhoppningsvis kan leda 
till en utveckling av centrum där vi 

ännu mer prioriterar fotgängare och 
cyklister. 

I budget för 2024 har Vänsterpar-
tiet tillsammans med Socialdemo-
kraterna och Miljöpartiet beslutat 
att inrätta så kallade sommargator 
som stängs av för biltrafik till 
förmån för aktiviteter, uteserve-
ringar med mera. Framöver ser vi 
gärna att torg görs om från parke-
ringsplatser för att kunna nyttjas 
av människor på samma sätt som 
sommargatan. 

Vad händer med gamla 
kommunhuset? 
Under ledamöternas frågestund ställ-
de Sofia Stynsberg (M) frågan till 
kommunstyrelsens ordförande Malin 
Lauber (S) om vad 
som händer med 
gamla kommun-
huset, Växjös 
nya styre har 
lovat ge besked. 

- Vi jobbar inten-
sivt med frågan och 
lovar komma med besked inom de 
närmsta månaderna. Ni hade fyra år 
på er att ta fram en plan och vi har 
jobbat i knappt ett år, det är stora och 
komplexa frågor men vi har snart ett 
besked, avslutade Lauber. 



Ny vänort i Ukraina
Under de senaste två åren, sedan 
Rysslands fruktansvärda invasion 
av Ukraina, har flera partier på oli-
ka sätt drivit frågan om en vänort 
i Ukraina. Nu är arbetet i hamn 
och under kommunfullmäktige var 
samtliga partier glada att kunna 
säga ja till att teckna ett vänortsav-
tal med staden Kalush. 

- Detta är jätteviktigt och jag tror 
att vi framöver kommer ha givan-
de samarbeten för båda parter, sa 
Maria Garmer (V).

Fokus på 
sjörestaurering
Nu när vi närmar oss slutet av 2023 
kan vi summera Växjö kommuns 
ekonomi och konstatera att vi ser 
ut att göra ett överskott. Detta be-
ror till stor del ökade skatteintäk-

ter, fler Växjöbor har haft ett jobb 
att gå till än vad vi trodde i början 
av året vilket är mycket glädjande. 

En av de satsningar som Växjö 
kommuns styre SVMP föreslog 
fullmäktige är att intensifiera 
arbeter med restaureringen av våra 
sjöar. Ett långsiktigt och gediget 
arbete är redan igång och nu tar 
vi nästa steg mot att skapa hållba-
ra och badbara sjöar runtom i vår 
kommun. Ett bra sätt tycker vi att 
ge tillbaka till Växjöbor idag och i 
framtiden. 

Storsatsning på 
kultur- och fritids-
föreningar
På kommunfullmäktige beslutades 
att ge tre miljoner kronor i till-
fälligt extrastöd till kommunens 
kultur- och fritidsföreningar.

- Föreningslivet i Växjö kommun 
ska vara inkluderande, främja 
integration och barn och ungas 
möjlighet till utveckling, sa Frida 
Sandstedt (V), 
1:e vice ordförande i kultur- och 
fritidsnämnden. 

- Kommunen och civilsamhället 
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stärker gemensamt och var för sig 
demokratin. Ett livskraftigt fören-
ingsliv är betydelsefullt 
för samhället och för 
tilliten människor 
emellan. Alla 
medborgare ska 
ges goda möj-
ligheter till att ta 
del av kreativa och 
rekreativa kultur-, 
idrotts- och fritidsaktivi-
teter.

Kommunfullmäktige klubbade 
också igenom extra investerings-

bidrag til flera föreningar som 
har behov av satsningar på 

sina anläggningar. Det är 
riktigt positivt tycker vi 
att på detta sätt kunna ge 
tillbaka till våra kommun-
invånare och skapa förut-

sättningar för en aktiv och 
meningsfull fritid. 

Ett riktigt bra avslut på året för 
Växjö kommuns föreningsliv!

God jul och gott God jul och gott 
nytt år önskarnytt år önskar
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